
Styrkeløftregion Øst 
 
 

REFERAT FRA STYREMØTE 2007-03 
 
 
Tid  : 21. august 2007. 
Sted  : Osloidrettens Hus, Ekebergveien 101, Oslo. 
Til stede : Hans Martin Arnesen, Bjørn Andreas Holmsen, Ingunn Elise Haakonsen, 

  Bjarne Synstad, Leif Sydengen og Vegard Røysum.                      
Forfall  : Vidar Tangen og Geir Johannessen. 
 

Styrereferatet nr. 2007-02 ble enstemmig godkjent. 
 

AVSLUTTEDE SAKER 
 
06/07 MJØLLNER SK 
07/07 SØKNAD FRA HEDMARK OG OPPLAND 
08/07 OPPGAVEFORDELING I STYRET 
09/07 NYTT DIPLOM 
10/07 PROJEKTOR 
11/07 KONSTITUERING 
14/07 ORIENTERING FRA NORGES IDRETTSFORBUNDS TING   
 

VIDEREFØRTE SAKER 
 
01/07 ØKONOMI 
Pr. 21.08.07 har regionen en saldo på kr 184 826,41. Regionens økonomi må sies å være 
meget god. 
 
Lederkurset er avlyst fordi instruktøren ikke kan stille av helsemessige årsaker. Dermed 
bortfaller spørsmålet om reisestøtte til dette kurset. 
 
Regionen har ikke mottatt regning eller kvittering fra Moss SI eller Mjøllner SK. De har derfor 
ennå ikke fått utbetalt tidligere vedtatt økonomisk støtte. 
 
Det er innkommet søknad om støtte til utstyr fra Lørenskog Atletklubb. Denne behandles på 
neste styremøte i november 2007.   
 
Det er tidligere innkommet søknad fra Kraftsport om stønad til høyttaleranlegg. 
Styret vedtok at Kraftsport endrer datoen på denne søknaden, slik at også denne behandles 
på neste styremøte i november 2007. 
Styret vedtok at stønad til den type utstyr kan dekkes med inntil 1/6 av kostnadsbeløpet. 
 
Ansvarlig : Vidar Tangen 
Status  : Videreføres 
 
02/07 AKTIVITETSPLAN 
Lederkurset utgår fordi instruktøren er forhindret fra å lede kurset, og det for tiden ikke finnes 
noen erstatter. 
  
Den planlagte ungdomssamlingen i Østfold den 01.09.07 utgår, Norges Styrkeløftforbund 
arrangerer en ungdomssamling i Halden på samme dato. 



Ansvarlig : Hans Martin Arnesen 
Status  : Videreføres 
 
12/07 FOND 
Styret gir Vidar Tangen og Hans Martin Arnesen fullmakt til å arbeide videre med dette. 
 
Ansvarlig : Vidar Tangen og Hans Martin Arnesen. 
Status  : Videreføres 
 
13/07 STEVNEAVVIKLING 
De arrangementsansvarlige sender et brev til klubbene med innspill om bedre samarbeid om 
avvikling av seriestevner og klubbstevner. Formålet er å stimulere til at man i større grad 
deltar i hverandres stevner, at tekniske nivået på stevneavvikling høynes, at forholdene 
legges bedre til rette for dommerne og at det generelt blir mer stil over gjennomføringen av 
denne type stevner. Innen 28.08.07 sendes et brev til klubbene vedrørende koordinering og 
samarbeid av stevnedatoer for seriestevner. 
 
Ansvarlig : Geir Johannessen og Leif Sydengen 
Status  : Videreføres 
 

NYE SAKER 
 
15/07 REKRUTTERING 
De rekrutteringsansvarlige besørger tiltaket ”Ta en venn med på treningen” iverksettes. 
 
Innføring til styrkeløft starter ofte med benkpress. Det foreslås derfor at det arrangeres en 
benkpress-cup som koordineres med benkpresserien, med en åpen pulje innlagt for rekrutter 
og ungdom som ennå ikke er medlem av noen klubb. 
 
De ansvarlige forfatter et brev som sendes klubbene med råd og tips om hvordan man kan 
verve flere rekrutter, ungdoms- og juniorløftere. 
 
Ansvarlig : Vegard Røysum og Bjarne Synstad 
Status  : Videreføres 
 
16/07 FORBUNDSTINGET 
Styret ble ikke enige om noen forslag til Forbundstinget 24. og 25.11.07. 
 
Ansvarlig : Hans Martin Arnesen 
Status  : Avsluttet 
 

NESTE MØTE 
 
Neste møte legges til Osloidrettens Hus.  Dato er ikke fastsatt, men møtet blir i november 
2007.  Møterom bestilles. 
 
Ansvarlig : Hans Martin Arnesen 
 
Møtet ble avsluttet. 
 
 
Oslo, 21.08.07 
 
 
Vegard Røysum 


